
Naar aanleiding van RIB 24 062 (op agenda Forum Samenleving) heeft D66 de volgende 
(technische) vragen.  

De RIB noch de daarin vermelde recente regiobijeenkomst over de regionale aanpak van de 
kosten van jeugdhulp in Haaglanden leveren informatie welke concrete maatregelen genomen 
(zullen) worden om de kosten jeugdhulp te beheersen en terug te dringen. Kennelijk zijn die 
maatregelen nog niet zover ontwikkeld, en kan de Raad eerst begin volgend jaar die informatie 
verwachten, zo blijkt uit de stukken hetgeen ook tijdens de regiobijeenkomst duidelijk werd. Er 
zijn wel meerdere "actielijnen" beschreven en de te behalen (financiële) doelen in 2027 e.v. 
maar geen concrete maatregelen en dus ook niet de verwachte effecten van de maatregelen. 
Gezien de urgentie en in het licht van de begroting van Rijswijk 2024-2028 hebben wij de 
volgende vragen:  

1] hoe ontwikkelen de vraag naar en de kosten van de Jeugdhulp Haaglanden, en die van Rijswijk 
in het bijzonder, zich in het lopende jaar 2024, wat is de meest actuele prognose voor 2024?  

2] Is bekend hoe de vraag- en kostenontwikkeling van de Jeugdhulp in de gemeente Den Haag 
zich ontwikkelen nu daar sinds januari van dit jaar sprake is van lumpsumfinanciering van twee 
zorgaanbieders - KrachtDen Haag en RondomJou -, die via een aanbestedingsprocedure 
gecontracteerd zijn? 

3] Hoe staat het met de uitvoering In Rijswijk van de interventies genoemd in het Uitvoeringsplan 
Regiovisie Jeugdhulp Haaglanden, met name de invoering van resultaatgerichte financiering - 
middels uitvraag van de resultaten van de geleverde zorg -, en de toepassing van het Richting 
Gevend Kader en de doorontwikkeling van het Richtinggevend Kader tot standaard/norm voor de 
aanbieders van jeugdzorg? Worden deze inmiddels uniform toegepast en zijn er al effecten 
zichtbaar van deze interventies? 
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